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Folketingets Finansudvalg 

Folketingets Finansudvalg har d. 29. januar 2018 stillet følgende spørgsmål nr. 179 

(alm. del) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmål nr. 179: 

”Vil ministeren redegøre for, hvor mange penge kommunerne har brugt på efterud-
dannelse på højeste niveau i form af f.eks. en MBA til medarbejdere i kommunerne i 
perioden 2010-2018? Ministeren bedes opgøre det i en tabel for alle kommuner, og 
ministeren bedes endvidere oplyse, hvor mange SOSU-assistenter man potentielt ville 
kunne have ansat for de penge, kommunerne har brugt på efteruddannelse på højeste 
niveau i perioden.” 

Svar: 

De kommunale regnskaber indeholder ikke oplysninger om, hvor mange penge kom-

munerne bruger på efteruddannelse som helhed eller specifikt på efteruddannelse på 

højeste niveau. Kommunerne indberetter heller ikke disse oplysninger på anden vis. 

 

Der eksisterer derfor ikke nogen samlet oversigt over, hvor mange penge kommuner-

ne har brugt på efteruddannelse på højeste niveau i perioden 2010-2018.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

Simon Emil Ammitzbøll-Bille 
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